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 Премијер Бугарске Бојко Борисов рекао је да "морамо да ратујемо за то која земља има
бољи стандард, а не да мислимо о ратовима и осталим глупостима".

  

Он је за Прву ТВ рекао и да "смо сви били велики пре, а сада почињемо да се понашамо
као Европљани".

  

"Желим да поздравим српски народ и да кажем - Браво председнику Вучићу и хвала за
пријатељство. Ево причамо ми као Балканци шта смо учини са великом Србијом, великом
Бугарском, великом Македонијом. Сви смо били велики пре, сад почињемо са
поштовањем суседа, као што сви Европљани раде. Аустрија и Немачка се не свађају
којим језиком говоре, нити да ли је лепше у Бечу или Минхену. Они се свађају где се
лепше живи и колико хиљада имају дневно. Ми морамо да ратујемо за то која земља има
бољи стандард, а не да мислимо о ратовима и осталим глупостима. Вучић је то
демонстрирао, он је један европски политичар", рекао је Борисов.

  

Он је за Прву телевизију говорио и како је као дете кришом гледао југословенску
телевизију.
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